
خبر کوتاهاخبار
دادستان کل کشور اعلام کرد:

   افزایش کلاهبرداری سایبری در کشور 

شهردار منطقه چهار تهران در مراسم تقدیر از دست اندرکاران پروژه های عمرانی:

 نواقص پروژه های آماده بهره برداری باید به سرعت رفع شود

فعالیت های اقتصادی پر خطر زیست محیطی ممنوع است

خطر انقراض باغات تهران

دادستان کل کشور گفت: بر اساس آمار در 10 
ماه اخیر جرایمی که بستر آنها فضای مجازی است 
درصد   1۴0 می شوند،  محسوب  رایانه ای  جرایم  و 
رایانه ای  کلاهبرداری های  و  است  داشته  افزایش 
در  را  یارانه ای  بیشترین جرم  رشد  درصد  با ۳00 

کشور رقم می زند.
محمدجعفر  المسلمین  و  الاسلام  حجت 
منتظری در همایش ملی »پلیس، عدالت ترمیمی 
فنون  و  علوم  دانشکده  در  جرم«  از  پیشگیری  و 
این  با طرح  امین،  انتظامی  انتظامی دانشگاه علوم 
سوال که چه کسی مسئول رشد این جرایم است، 
افزود: یکی از حرف ها و گلایه های ما به مسئولان 
مدیریت  سردمدار  امروز  که  کسانی  و  فرهنگی 
در  چرا  که  است  همین  هستند،  مجازی  فضای 
تا  باشد  رها  ما  باید فضای مجازی  اسلامی  جامعه 
ما شاهد این همه جرم و این همه گناه در جامعه 

باشیم.
من  سخن  کرد:  تاکید  کشور  کل  دادستان 
خطاب به کسانی است که می توانند این فضا را از 

آلودگی ها پاک نگه دارند.
منتظری با اشاره به تاثیر گناه و جرم در جامعه 
گفت: جرم و گناه، نادیده گرفتن قانون و مقرراتی 
است که اندیشمندان برای اداره یک جامعه پیشرو، 
در قالب قانون و مقررات تصویب و ابلاغ می کنند 

داده  قرار  بشر  برای  خدا  که  است  قرمزی  خط  و 
است. نادیده گرفتن قانون و شکستن حریم قانون 
در جامعه همان جرم، گناه و تخلف است و شکستن 

حریم ها و خطوط قرمز آثار و تبعات تکوینی دارد.
وی با استناد به برخی از آیات قرآن مبنی بر 
عبرت گرفتن از زندگی پیشینیان اظهار داشت: اثر 
نابودی می کشاند.  به  را  که جامعه  است  این  گناه 
قرار  بنزین  کنار  در  کبریت  یک  که  همانطور 

می گیرد، اثر گناه برای انسان این است که انسان را 
به نابودی می کشد، اما بنای خداوند بر این نیست 
که هرکس گناه کرد و هر گناهی که مرتکب شد، 
او را نابود کند بلکه هدایت و ارشاد می کند و مبشر 

می فرستد.
وی با اشاره به اینکه وظیفه حکومت اسلامی 
ایجاد و اجرای عدالت است، گفت: همه آن هایی که 
در جامعه اسلامی حکومت می کنند و دست اندرکار 

هستند، باید در تحقق عدالت تلاش کنند.
دادستان کل کشور با انتقاد از مدیریت برخی 
از امور کشور گفت: کشور ما توانمندی های انسانی، 
لازمه  که  ظرفیت ها  سایر  و  جغرافیایی  طبیعی، 
شاهد  چرا  اما  ندارد؛  کم  است،  کشور  پیشرفت 
نابسامانی ها هستیم. علت آن  و  از آسیب ها  برخی 
این است که از مسیری که خداوند برای ما تعیین 
اوقات  گاهی  است  اسلامی  و لازمه حکومت  کرده 
لغزش می کنیم. اینجاست که وظیفه قوه قضاییه و 

نیروی انتظامی بسیار سنگین است.
کرد:  بیان  انتظامی  مسئولان  به  خطاب  وی 
شمایی که مسئولیت این بار سنگین و این امر مهم 
خود  وظیفه  به  بتوانید  باید  هستید،  دار  عهده  را 
نمی خواهم  کنید.  عمل  است  شایسته  که  آنگونه 
بگویم فساد در جامعه ما همه گیر است، اما در نظام 
اسلامی این مقدار فساد نیز بسیار زیاد است. ما در 
تخلفات  و  آسیب ها  از جرایم،  برخی  جامعه شاهد 
آنها  رشد  زمینه  که  بررسی شود  باید  اما  هستیم، 

چیست و گلوگاه ها کجاست.
مرکزی،  بانک  افزود:  کشور  کل  دادستان 
مسئولان اقتصادی و فرهنگی و بخش های مختلفی 
در  اگر  هستند  دار  عهده  را  جامعه  مدیریت  که 
جریان این امر قرار گیرند و اطلاعات لازم به آنها 

داده شود، چه بسا به فکر اصلاح بیشتری بیفتند.

باوجود  گفت:  تهران  چهار  منطقه  شهردار 
تنگناهای مالی شهرداری تهران اجرا و بهره برداری 
از پروژه های عمرانی در ده سال اخیر کاربردی و کم 

نظیر است.
به گزارش امتیاز، »سید علیرضا حسینی« با 
اقدامات  از  تقدیر و تشکر  این مطلب و ضمن  بیان 
یک سال  در  کارکنان شهرداری  و  مدیران  شایسته 
به  رسانی  خدمت  مدیران  هدف  وقتی  گفت:  اخیر 
مردم باشد خود این کار راهگشای بسیاری از مشکلات 
خواهد بود و امیدواریم بتوانیم امانت دار خوبی باشیم 
و اعتمادی که به ما شده است بتوانیم از آن به نحو 

مطلوب و در مسیر مناسب استفاده کنیم.
وی در ادامه با اشاره به حفظ کرامات انسانی در 
افزود: همانطور  با موضوعات و مسایل کاری  مواجه 
که در قرآن کریم به حفظ و رعایت کرامات انسانی 
تاکیدات بسیاری شده است ما نیز موظفیم بتوانیم در 
مدیریت شهری با اقدامات خود خیر رسان به مردم 

باشیم.
بدون  خدمت  داریم  وظیفه  ما  افزود:  حسینی 
منت و با کیفیت به مردم شهر ارایه کنیم و و با توجه 
به امکاناتی که در اختیار داریم موظفیم بدون منت و 
صادقانه به مردم خدمت کنیم تا مدیون آن ها نباشیم.
شهردار منطقه چهار اضافه کرد: امکاناتی که در 
اختیار داریم به عنوان امانت محسوب می شوند و باید 
تلاش کنیم این امانت را خوب حفظ کنیم تا بتوانیم 

رضایتمندی شهروندان را افزایش دهیم.
وی تصریح کرد: برای این انقلاب و اهداف والای 
آن خون ها ریخته شده است و باید در جایگاه خود 
علاوه بر خدمت رسانی، در صیانت از امانتی که به ما 

سپرده شده است تلاش کنیم.
حسینی در ادامه ضمن تقدیر و تشکر از  کارکنان 
و مدیران و دست اندرکاران پروژه های به بهره برداری 
رسیده در چهلمین سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی 
در این منطقه گفت: چنانچه در کار خود و دیگران 
استرس ایجاد کنیم قاعدتاً آسیب پذیری در کارها نیز 

افزایش یافته و به کندی پیش می رود.
شهردار منطقه چهار اضافه کرد: در برخی از پروژه 

های آماده بهره برداری نواقصی وجود دارد  که تا قبل از 
آغاز سال نو باید نسبت به رفع آن ها اقدام کنیم تا مورد 

استفاده بهینه شهروندان قرار گیرد.
وی تصریح کرد: اقدامات خوبی در دوران قبلی 
مدیریت شهری تهران صورت گرفته است و ما باید 
قدردان مدیران قبلی که به نحوی در اجرای پروژه 
زحمات  کنیم  عادت  و  باشیم  بودند  سهیم  های 
دوستان را یادآوری کنیم. حسینی در ادامه با تاکید 
بر اطلاع رسانی مناسب خدمات صورت گرفته در یک 
افزود: زحمات معاونان و مدیران در یک  سال اخیر 
سال اخیر در خصوص پروژه های افتتاح شده باید به 
نحوه مطلوب اطلاع رسانی شود و به به گوش مردم 
برسد و بدانند که با وجود تنگناهای مالی و مشکلات 

موجود پروژه ها اجرایی شد.
مقام  قائم  خبازها  محمد  نشست  ادامه  در 
از  تشکر  و  تقدیر  ضمن  چهار  منطقه  شهرداری 
انجام پروژه ها  همکاران و دبیران شورایارای که در 
سهیم بودند افزود: در شایستگی های مدیریتی و آموزه 
های اداری تاکید بر کار تیمی و همدلی می شود و ما 
نیز در این دوره تلاش کردیم تا ضمن تفویض کارها 

برنحوه انجام آن ها نظارت نماییم.
خبازها گفت: در منطقه چهار اقدامات یک سال 
اخیر پررنگ دیده شده است و مانند اعضای یک تیم 
دست به دست هم دادیم و توانستیم همانند یک تیم 
اجرایی  را  منطقه  های  پروژه  کوتاه  زمان  مدت  در 

نماییم و هم اکنون شاهد افتتاح آن ها هستیم.

قائم مقام منطقه چهار تصریح کرد: اقداماتی که 
در طول یک سال اخیر صورت گرفت و پروژه هایی که 
اجرا و به بهر برداری رسید کارهای بزگی بود و ظاهر 
سازی نبود و باید این تمرین بزرگ مجدد صورت گیرد 
و آمادگی را داشته باشیم تا در سال آینده شاهد افتتاح 

پروژه های بزرگتری باشیم.
اطلاع  برگزاری منظم شورایی  بر  تاکید  با  وی 
رسانی افزود: از هم اکنون باید برای اجرا و بهره برداری 
از طرح های در دست اقدام در سال آینده برنامه ریزی 
کنیم و برگزاری شورای اطلاع رسانی می تواند بستر 

مناسب خدمات رسانی را فراهم کند.
خبازها گفت: در بهمن ماه امسال حرکت جالبی 
توسط  منطقه ۴  پروژه های  افتتاح  افتاد،  اتفاق  که 
شورایاران بود که این اتفاق نشان از همدلی و مشارکت 

همگان در توسعه و پیشرفت منطقه چهار است.
در ادامه رضا قرایی دبیر دبیران شورایاری با بیان 
اقدامات خوبی در منطقه  اینکه در یک سال پیش 
اخیر  ساله  یک  اقدامات  افزود:  است  گرفته  صورت 
در شهر تهران قابل قیاس با دوره های قبل نیست 
و خوشبختانه شاهد توسعه در بسیاری از حوز های 
فرهنگی اجتماعی، عمرانی، ترافیکی و خدمات شهری 

بودیم.
شایان ذکر است در این مراسم از اقدامات ارزنده 
معاونان، مدیران، شورایاران و دست اندرکاران اجرای 
با  پروژه های منطقه چهار در طول یک سال اخیر 

اهدای لوح سپاس تقدیر شد.

رئیس کمیته محیط زیست در نطق پیش از دستور صحن علنی 
شورای شهر با اشاره به تخریب باغات پایتخت طی سال های گذشته 

به لزوم جایگزینی خانه باغ با برج باغ تاکید کرد.
آرش حسینی میلانی در صد و بیست و پنجمین جلسه علنی 
شورای شهر تهران با اشاره به تخریب فاجعه بار باغات تهران پیشنهاد 
تهیه نقشه اب های زیر زمینی را ارائه کرد و خواستار حفظ باغات شد.
طول  در  صالح  امام زاده  عظیم  چنار  سرنوشت  به  اشاره  با  وی 
دهه های گذشته است، گفت: هم اکنون  از گستره ۷۳0 کیلومتر مربعی 
تهران، تنها دو درصد آن را باغات و اراضی مشجر تشکیل می دهند. 
وسیعی  سطح  است،  داشته  شهرت  چنارستان  به  زمانی  که  شهری 
از سرسبزی هایش حذف و تعدادی بی شماری از درختان کهنسالش 
قطع شده است که اگرچه در املاک خصوصی ایستاده و زنده بودند، 
برعهده  را  اصلی  نقش  شهر  اکولوژیک  کیفیت  سطح  تعیین  در  اما 

داشتند.
و  زیبا  باغات  آن  اکنون  اینکه  بیان  با  تهران  عضو شورای شهر 
شیشه ای  و  سنگی  بتنی،  مناظر  تعدادی  به  را  خود  جای  ارزشمند، 
داده اند، اظهار داشت: آمار متفاوتی از تخریب باغات در چندین دهه 
را  تخریب  این  نیست  اما شکی  است  نقل شده  توسعه سیمان محور 
تنها با فاجعه ای چون زلزله می توان مقایسه کرد. زلزله ای که ظرفیت 
نزدیک  آینده ای  در  اقلیمی  تغییرات  برابر  در  را  شهرمان  تاب آوری 

کاهش داده است.
رئیس کمیته محیط زیست ادامه داد: علیرغم این واقعیت تلخ 
همانطور که بسیاری از شهرهای زلزله زده به همت مردمان شان آوارها 
با تعریفی  نیز می توانیم  از سر گرفته اند، ما  را  را کنار زده و زندگی 
احیا  با طبیعت، میراث سبز خود را مجدداً  از فعالیت سازگار  جدید 

کنیم.
برای  حساسی  مقطع  در  ما  اینکه  بر  تاکید  با  میلانی  حسینی 
میراث  حفاظت  منظر  از  تهران  شهر  آینده  درباره  تصمیم گیری 
تکلیف جایگزین مصوبه  و  تعیین  آن،  و  داریم  قرار  مشترک طبیعی 
ایده آل  منظر دوستداران محیط زیست  از  تصریح کرد:  است،  برج باغ 
آن است که مجوز هیچ گونه ساخت و سازی در باغات داده نشود و 

شهرداری باغات را خریداری کند.
وی افزود: از سوی دیگر، صاحبان ساخت و ساز با اتکا به مصوبه 
»برج باغ« اصرار بر تداوم مجوز بلندمرتبه  سازی در این اراضی را دارند.
شهری  خدمات  و  زیست  محیط  کمیسیون سلامت،  سخنگوی 
کرد:  خاطرنشان  برج باغ  مصوبه  آثار  تشریح  در  تهران  شهر  شورای 
مصوبه  برج باغ در قالب ۴۹۳ پروانه صادر شد، منجر به نابودی 1۲۸ 
هکتار از باغات مابین سال های 1۳۸۷ تا 1۳۹۶ شد. از آن ۴۹۳ پروانه 
ساختمانی، ۷0 درصد دارای زیرزمین بیش از سه طبقه بوده اند که 
در این میان در ۳0 ملک، بیش از هفت طبقه گودبرداری شده است. 
به  باغ  سطح  از  درصد   ۸0 تا   ۷0 تخصیص  معنای  به  مسئله،  این 
ساخت و ساز با هدف تامین پارکینگ برای تعداد پرشمار واحدهای 
مسکونی برج ها بوده و موجب خشکاندن ریشه درختان و نابودی خاک 

حاصل خیز باغات شده است.
از  حفاظت  بین المللی  اتحادیه  اینکه  بیان  با  میلانی  حسینی 
حدی  به  جمعیت شان  که  را  گونه هایی   ،)IUCN(زیست محیط 
کاهش یافته که طی سه نسل آینده به زیر ۸0 درصد جمعیت کنونی 
برسد، »در معرض انقراض« می نامد، ابراز داشت: اکنون باید از خود 
پرسید که آیا باغ های تهران در شرایط انقراض قرار دارند؟ با نگاهی 

به روند تخریب باغات در تصاویر ماهواره ای، متاسفانه بیم آن می رود 
نسل های آینده از این میراث گرانبها محروم شوند.

وی با تاکید بر اینکه باغات صرفا میراثی برای آیندگان نیستند 
بلکه به لحاظ خدمات اکوسیستمی که به شهر عرضه می دارند، جزو 
عناصر زیرساختی نیز محسوب می شوند، بیان کرد: شهر با توجه به 
این منابع و خدمات شکل گرفته است؛ خدماتی چون تغذیه سفره های 
آب زیرزمینی، تولید اکسیژن و ایجاد مطلوبیت سکونت. افزایش ارزش 
زمین به عنوان یک کالای سرمایه ای موجب تبدیل روزافزون باغات 
شده است. به عبارت دیگر، اراضی که موجب تامین مطلوبیت سکونت 

شده اند، خود فدای سکونت می شوند.
این عضو شورای شهر تهران با بیان اینکه زیرساختی بودن باغ ها 
منطبق  آنها  تخریب  از  و جلوگیری  لزوم حفاظت  و  زراعی  اراضی  و 
قانون  اصل ۵0  مطابق  یادآور شد:  است،  اساسی  قانون  اصل ۵0  بر 
اساسی، حفاظت محیط زیست که نسل امروز و نسل های بعد باید در 
آن حیات اجتماعی رو به رشدی داشته باشند، وظیفه عمومی تلقی 
می شود. از این رو فعالیت های اقتصادی و غیر آن که با آلودگی محیط 

زیست یا تخریب غیرقابل جبران آن ملازمه پیدا کند، ممنوع است.
اراضی  و  باغ ها  از  حفاظت  لزوم  کرد:  اضافه  میلانی  حسینی 
نمونه ای  عنوان  به  آنها  تخریب  از  جلوگیری  و  شهرها  در  کشاورزی 
از تقدم منافع عمومی بر منافع خصوصی، مبتنی بر اصل ۴0 قانون 
اساسی قابل استنتاج است. مطابق این اصل، هیچ کس  نمی  تواند اعمال  
حق  خویش  را وسیله  اضرار به  غیر یا تجاوز به  منافع عمومی  قرار دهد.

وی با اشاره به رویکرد شورای پنجم و کمیسیون سلامت، محیط 
کرد: کمیسیون  عنوان  تهران  و خدمات شهری شورای شهر  زیست 
سلامت، محیط زیست و خدمات شهری شورای پنجم، اعتقاد راسخ 
دارد که اراضی مشجر و باغات موجود شهر تهران )اعم از پیوسته و 
از دامنه  بازماندگان باغ های این منطقه  ناپیوسته(، به عنوان آخرین 
طبیعی  میراث  از  بخشی  البرز،  رشته کوه های  جنوبی  دشت های  و 
کلانشهر تهران هستند و به عنوان زیرساخت طبیعی - تاریخی باید 

تثبیت شده و حفاظت شوند تا به آیندگان برسند.
رئیس کمیته محیط زیست و خدمات شهری شورای شهر تهران 
به شرایط محیطی و مسئله فرونشست زمین در  با توجه  ادامه داد: 
انواع  و  رایج  فعالیت های عمرانی  نوع  با  تهران  به وسعت  کلانشهری 
ساخت و سازها، »اراضی نفوذپذیر )تراوا(« واجد ارزش عالی اکولوژیک 
هستند و از قضا، این اراضی تراوا شامل همین سطح باقیمانده از باغات 

و اراضی مشجر شهر تهران است.
حسینی میلانی با بیان اینکه می دانیم که در سرزمین ما، خاک 
حاصلخیز، کیمیا است و منطقه تهران از معدود مناطق کشور بوده 
و هست که امکان کشت و زرع و باغداری دارد، گفت: این باقیمانده 
اراضی مشجر و باغات تهران، آخرین سطوح از حجم خاک حاصلخیزی 
را می نمایانند که هزاران سال طول کشیده تا شکل بگیرد و اگر رو و 
زیر آن ساختمان سازی انجام شود، دیگر نمی توان این خاک حاصلخیز 

را احیاء کرد.
و خدمات شهری  زیست  افزود: کمیسیون سلامت، محیط  وی 
شورای شهر، مؤکداً تأکید می کند که اراضی مشجر و باغات موجود 
کلانشهر تهران در اراضی بالای ۵000 مترمربع حتما تثبیت شوند. 
تهیه  همچنین کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری، 
و لایه های خاک  زیرزمینی  نقشه آب های  و  نقشه جانمایی درختان 
را پیشنهاد کرده و بر حضور متخصصانی از رشته های بوم شناسی و 

میراث فرهنگی در کمیته فنی باغ تاکید می کند.
شهری  خدمات  و  زیست  محیط  کمیسیون سلامت،  سخنگوی 
شورای شهر تهران با بیان اینکه بدون شک فرصت ها برای حفاظت 
از مطبوعات اظهار داشت:  به نقل  باغات همیشگی نیست،  و احیای 
در سال 1۳۹1 ریاست سابق شورای شهر تهران، از عزم شهردار وقت 
برای تملک باغات کن برای ایجاد فضای سبز شهری خبر داد و حتی 
تصویب  به  نیز  پنج  ماده  کمیسیون  در  موضوع  این  که  کرد  عنوان 

رسیده است.
حسینی میلانی اضافه کرد: در سال 1۳۹۵ معاون وقت شهردار 
تهران نیز از اختصاص بودجه 11۵ میلیارد تومانی برای خرید باغ کن 
گفت اما با وجود منابع مالی فراوان در آن ایام، این مهم محقق نشد.

پیش رو، شورای  بودجه ای  تنگناهای  با  امروز  اینکه  بیان  با  وی 
پنجم تلاش می کند در بودجه سال 1۳۹۸ همانند سال جاری از محل 
عوارض قطع درختان مبلغی را به خرید باغات در مناطق کم برخوردار 
اختصاص دهد، تصریح کرد: همگی می دانیم که شهرداری تهران به 

تنهایی قادر به تملک باغات باقی مانده نیست.
این عضو شورای شهر تهران با اشاره به لایحه جایگزین مصوبه 
برج باغ خاطرنشان کرد: شورای شهر پنجم در نخستین مصوبه خود، 
مجوز برج باغ را لغو کرد و شهرداری نیز با توجه به ملاحظات متعدد 
فنی، اجرایی، حقوقی و زیست محیطی پیشنهاد »خانه باغ« را به جای 
برج باغ تهیه و ارایه کرده است. در اینجا لازم است از آقایان حافظی 
و حقانی از اعضای محترم کمیسیون سلامت و محیط زیست شورای 
چهارم تقدیر کنیم که برای جایگزینی مصوبه برج باغ تلاش فراوان 
در  مهمی  نقش  دلسوز  و شهروندان  رسانه  اهالی  به همراه  و  کردند 

شفافیت موضوع و ایجاد مطالبه عمومی داشتند.
حسینی میلانی با بیان اینکه راهکار جدیدی که در لایحه اخیر 
با  سازگار  کاربری های  تشویق  طریق  از  حفاظت  شده،  تاکید  آن  بر 
اقتصاد سلامت را  اقتصاد فرهنگ و  اتفاقا می تواند  طبیعت است که 
در شهر شکوفا کند و در آینده نه چندان دور، ظرفیت های ارزشمندی 
برای حمایت و نگهداری از سالمندان و گسترش عرصه های عمومی 
فراغت فراهم کند، ابراز داشت: راه دیگر، برگرفته از تجربه شهرهایی 
است که در حفظ باغات موفق بوده اند. این تجربه آن است که خیرین 
تملک  مالی  تامین  در  برجسته ای  نقش  و دوستداران محیط زیست 

میراث طبیعی و فرهنگی شهرهای خود ایفا می کنند.
طرح های  همانند  بتوانیم  آینده  در  آنکه  امید  کرد:  اضافه  وی 
بسیار موفق خیرین مدرسه ساز، از ظرفیت خیرین و مردم برای تثبیت 

میراث طبیعی شهرمان بهره جوییم.

مدیر عامل سازمان انتقال خون: 
مهندسی بخش مهم و بی ادعای جامعه 

پزشکی است
ضمن  خون  انتقال  سازمان  عامل  مدیر 
تبریک به مناسبت روز مهندس، دقت و توسعه 
به  وابسته  را  خون  انتقال  طب  و  پزشکی  علم 
دستگاه  طراحی  در  مهندسین  جامعه  تلاشهای 

های دقیق و فنی دانست.
در  اله  فتح  پور  دکتر  امتیاز،  گزارش  به 
پیامی ۵ اسفند روز مهندس را به تمام مهندسان 
سازمان  در  شاغل  مهندس  همکاران  خصوصان 

انتقال خون تبریک گفت.
در بخشی از این پیام آمده است: مهندسان 
توسعه  و  نوسازی  مشغول  پیوسته  طور  به 
پزشکی  علم  مکمل  و  ساختی  زیر  بخشهای 
ادوات  ساخت  در  مهندسان  امروزه  هستند. 
مورد  ابنیه  ساخت  نیاز،  مورد  های  دستگاه  و 
بخشهای  دیگر  و  خون  انتقال  سازمان  استفاده 
پزشکی، طراحی نرم افزارهای و سخت افزارها و 
رباتیک و بسیاری بخشهای دیگر مشغول فعالیت 
هستند و اگر حضور فعال این قشر نباشد حضور 
علم پزشکی در عرصه های توسعه و تکنولوژی 

به سختی میسر خواهد بود.

رئیس کمیسیون عمران شورای شهر:
افزایش ۱۵ درصدی نرخ کرایه تاکسی

رئیس کمیسیون عمران شورای شهر گفت: 
کرایه  نرخ  درصد   1۵ تا   1۲ حدود  آینده  سال 

تاکسی در تهران افزایش می یابد.
عمران  کمیسیون  رئیس  علیخانی  محمد 
در  شورا  علنی  جلسه  حاشیه  در  شهر  شورای 
جمع خبرنگاران در خصوص نرخ کرایه تاکسی 
گفت: شهرداری باید لایحه نرخ کرایه تاکسی را 
زودتر برای شورا ارسال کند، اما در قالب الحاقیه 
به بودجه الصاق کرده اند و در کمیسیون برنامه 

بودجه این موضوع در حال بررسی است. 
وی در خصو ص افزایش نرخ کرایه تاکسی 
گفت: 1۲ تا 1۵ درصد سال آینده افزایش نرخ 

خواهیم داشت. 
شورای  عمران  کمیسیون  رئیس  گفته  به 
زیر  تاکسی  نرخ  افزایش  پیشنهاد  شهر، همیشه 
آیتم  نرخ  تعیین  برای  و  است  بوده  تورم  نرخ 
مسافت، استهلاک خودرو و شرایط آب و هوایی 

درنظر گرفته می شود. 
علیخانی در خصوص اعتراض فرمانداری به 
ایراد  یه  فقط  نبود  مهم  گفت: چیز  عوارض  اخذ 

ویرایشی بود که آن را اصلاح می کنیم. 

بوستان های سطح منطقه 7 به استقبال 
از بهار می روند

زیست  محیط  و  شهری  خدمات  معاون 
شهرداری منطقه ۷ گفت: با اجرای اقدامات ویژه 
در بوستان های منطقه درصدد هستیم تا چهره 

ای نو و متفاوت در سطح منطقه ایجاد کنیم.
 به گزارش امتیاز، عباس مافی با اعلام این 
مطلب افزود: عملیات بازپیرایی، کاشت و گلکاری 
در ۶۴ بوستان سطح منطقه آغاز و رنگ آمیزی 
تا  و  شروع  آتی  هفته  از  نیز  پارکی  های  المان 

نیمه اسفند ماه به پایان خواهد رسید.
از  استقبال  طرح  اینکه  به  اشاره  با  وی 
بهار در سال جاری نیز  با هدف تغییر و تحول 
فضاهاي شهري و همچنین ایجاد روحیه نشاط و 
شادابي در بین شهروندان منطقه اجرا می شود، 
و  منظر شهر  و  به سیما  رسیدگی  کرد:  تصریح 
اجرای طرح های موضوعی از اقداماتی است که به 
مناسبت فرارسیدن سال جدید به جدیت دنبال 

می شود .
کرد:  خاطرنشان   ۷ منطقه  شهردار  معاون 
باغبانی  شامل  سبز  فضای  آموزشی  دوره   10
خانگی، طراحی فضای سبز، سبزیکاری خانگی، 
 ۴00 مجموعا  آپارتمانی  گیاهان  و  نهال  کاشت 
نفر ساعت از دی ماه سال جاری برای شهروندان 
سبز  فضای  اداره  گیاه  و  گل  کلینیک  توسط 
منطقه برگزار شده و این کارگاه ها تا پایان سال 
به طور مستمر در این منطقه برگزار خواهد شد.
وی در پایان یادآور شد: دوره های آموزشی 
گل و گیاه در سه شعبه واقع در بوستان آزادگان، 
به صورت کارگاهی و  هورفر و جوان همه روزه 
رایگان  صورت  به  عملی  های  فعالیت  با  همراه 

ویژه شهروندان برگزار می شود.

معاون خدمات شهری و محیط زیست شهرداری 
منطقه شش خبر داد؛ 

ترویج طرح تفکیك در مبدأ 
پسماندهاي خشك در بین اقشار علمي 

و فرهنگي پایتخت
زیست  محیط  و  شهری  خدمات  معاون 
شهرداری منطقه شش گفت: به منظور ترویج و 
فرهنگ سازي طرح تفکیک در مبدأ پسماندهاي 
خشک در بین اقشار علمي و فرهنگي پایتخت، اداره 
اقدام به تعامل و اجراي  مدیریت پسماند منطقه 

طرح موصوف در دانشگاه تهران نمود.
گفت:  خدامی  افشین  امتیاز،  گزارش  به 
در همین راستا عقدتفاهم نامه فرهنگي، تشکیل 
جلسات با مدیران ارشد دانشگاه، آموزش و فرهنگ 
سازي ویژه دانشجویان و نیروهاي خدماتي در قالب 
نیاز  مورد  مخازن  تحویل  مدت،  کوتاه  هاي  دوره 
دانشگاه و همچنین هماهنگي جهت تحویل پسماند 

خشک دانشگاه انجام شده است.
خدامی تصریح کرد: دانشگاه تهران به منظور 
در  پسماندهاي خشک  تفکیک  طرح  در  شرکت 
مبدأ مجهز به مخازن تفکیک پسماند شده و در این 
راستا تعداد ۳00 عدد کارتن پلاست و 110عدد 
اختیار  در  خشک  پسماندهاي  مخصوص  مخزن 
این مرکز قرار داده شده و طي برنامه زمان بندي 

مشخص شده جمع آوري آن ها صورت مي گیرد.
زیست  محیط  و  شهری  خدمات  معاون 
شهرداری منطقه شش با اشاره به مصوبه شورای 
خصوص  در   ۹۴ مهرماه  در  تهران  شهر  اسلامی 
فرهنگ  گفت:  پسماند،  حوزه  در  سازی  فرهنگ 
سازی در حوزه پسماند و نیز کاهش تولید زباله 
باید از جمله برنامه های پیش رو باشد تا از این 
طریق شاهد کاهش میزان زباله های تولیدی شهر 

تهران  باشیم.

شهردار منطقه یك
اجرای حلقه اتصال بزرگراه های 

شرقی منطقه یك سرعت گرفت
پروژه خیابان ۳۵ متری شهید افتخاری به 
منطقه  شرقی  های  بزرگراه  اتصال  حلقه  عنوان 
یک با اقدام قانونی و رفع یکی دیگر از معارضین 

موجود در مسیر اجرا، سرعت گرفت. 
حمید  سید  مهندس  امتیاز؛  گزارش  به 
موسوی شهرداری منطقه یک با اعلام این خبر 
اظهار داشت :  خیابان ۳۵ متری شهید افتخاری 
صیاد  شهید  های  بزرگراه  اتصال  اصلی  حلقه 
شیرازی ، امام علی )ع( و ارتش است که علاوه 
ترافیک داخل محدوده محله  بر جمع کنندگی 
بزرگراه  به  ایمن  شرایط  با  را  ترافیک   ، دارآباد 

های شرقی منطقه انتقال می دهد.
این مقام مسئول  افزود: با حکم دادستانی 
و پس از مهلت قریب به یکساله با حضور نماینده 
عوامل  و  انتظامی،اجرائیات  دادستان،نیروی 
متری   ۳۵ پروژه  معارضین  از  شهرداری،یکی 

شهید افتخاری با اعمال ماده ۹ تخریب شد.
وی گفت:در طی ۵ سال گذشته بارها از این 
زمینه  در  بود  پروژه  معارض  ملکشان  که  مالک 
انجام هرگونه توافق با شهرداری و رعایت منافع 
که چون  آمد  عمل  به  ،دعوت  عموم شهروندان 
رای  اخذ  با  ملک  نهایتا  نشد  حاصل  ای  نتیجه 
نشان  خاطر  موسوی  شد.  تخریب  قضایی  مقام 
ساخت: توقف پروژه مذکور دیگر به صلاح شهر 
اینکه شهرداری  به  با توجه  نبود و  و شهروندان 
عمومی  منافع  و  شهروندان  کلیه  حقوق  حافظ 
است،  باید همه تدابیر لازم را در این مهم به کار 
گیرد. شهردار منطقه یک تصریح کرد: تمهیدات 
و  مالک  حرمت  حفظ  و  رعایت  منظور  به  لازم 
ساکنین این معارض ملکی  پروژه صورت گرفت 
این  ساکنین  و  بامالک  حضوری  ملاقات  یک  و 
ملک برگزار و دستورات لازم برای رعایت حقوق 

مالک صادر شد . 

»سامانه نظارت همگانی۱888 منطقه2۱ 
» پیشگام در برپایی غرف و دوره های 

آموزشی برای شهروندان و دانش 
آموزان ورودی غربی پایتخت

آموزشی سامانه1۸۸۸  و کارگاه های  غرف 
به صورت مستمر و در فواصل زمانی معین توسط 
کارشناسان این سامانه در »بوستان ها، مدارس، 
غربی  ورودی  سطح  مساجد«  و  محلات  سرای 

پایتخت برپاست. 
به گزارش امتیاز، حمید مقدادزاده مسئول 
فوق  اعلام خبر  این منطقه ضمن  سامانه1۸۸۸ 
در  سامانه1۸۸۸  آموزشی  های  کارگاه  گفت: 
مدارس منتخب ورودی غربی پایتخت با توجه به 
لزوم و اهمیت آموزش در بین دانش آموزان به 
عنوان جامعه هدفی مهم در امر فرهنگ سازی و 
آموزش پذیری به طور ویژه و متمرکز در مقاطع 
آشنایی  با هدف  دوم  و  اول  متوسطه  و  ابتدایی 
هر چه بیشتر دانش آموزان با نحوه عملکرد این 
کلیه  در  افزود:  ادامه  در  شد.وی  برگزار  سامانه 
گانه  سه  نواحی  شاخص  مساجد  ها،  بوستان 
منطقه۲1 و همچنین در جریان برگزاری برنامه 
ورودی  مختلف  های  مراسم  و  مناسبتی  های 
و  عملکرد  نحوه  با  شهروندان  پایتخت،  غربی 
همگانی1۸۸۸،  نظارت  سامانه  های  فعالیت 
و  پذیری  مسئولیت  سطح  ارتقای  راستای  در 
می  آشنا  شهری  امور  اداره  در  آنان  مشارکت 

شوند.

با محوریت موضوعات مدیریت بحران :
تدوین برنامه سه ساله جامع آموزش 

همگانی منطقه ۱3 برای ۱2 گروه هدف
سه  برنامه  تدوین  از  منطقه1۳  شهردار 
ساله جامع آموزش همگانی منطقه 1۳ پیرامون 
برای 1۲ گروه هدف در سال  موضوعات بحران 
جاری خبر داد و گفت: با تدوین این برنامه ، در 
آموزش  نفر ساعت  و ۸۷0  ، ۵هزار  سال جاری 

ارائه شده است.
؛  زاده  رحمان  مرتضی  امتیاز،  گزارش  به 
بحران  : ستاد مدیریت  شهردار منطقه1۳ گفت 
منطقه اقدام به تشکیل کارگروه تخصصی آموزش 
با محوریت تدوین برنامه جامع آموزش همگانی 
 ، هدف  گروه   1۲ برای  بحران  مدیریت  مباحث 
به مدت ۳ سال کرد. به گفته  وی طبق برنامه 
قالب  در    ۹۷ سال  دوم  ماهه  شش  در  مدون، 
بحران  مدیریت  مباحث  همگانی  آموزش  برنامه 
، بیش از ۵ هزار و ۸۷0 نفر ساعت  آموزش به 
دانش آموزان مقاطع پیش دبستانی ، دبیرستان، 
تاکسیرانی،  رانندگان  نگهبان،  خدمه  و  پرسنل 
 ، اتوبوسرانی  و  تاکسیرانی  رانندگان  و  پرسنل 

ائمه جماعات و خادمین مساجد انجام شد.

در آستانه سال نو:
نمایشگاه صنایع دستی در کاروانسرای 

صفوی شهرری افتتاح شد
شهردار منطقه ۲0 از آغاز فعالیت نمایشگاه 
صنایع دستی هنرمندان شهرری در کاروانسرای 

صفوی تا10فروردین سال 1۳۹۸خبرداد.
به گزارش امتیاز، فرهاد افشار در حاشیه 
افتتاح این نمایشگاه گفت: به منظور استفاده از 
بیش  معرفی  برای  نوروزی  گردشگران  ظرفیت 
از پیش آثار هنرمندان شهرری، نمایشگاهی در 
محل تاریخی کاروانسرای صفوی واقع در خیابان 
شده  دایر  حسنی)ع(  عبدالعظیم  حضرت  حرم 

است.
محل  این  مرمت  اینکه  به  اشاره  با  افشار 
شده  انجام  تهران  شهرداری  همت  به  تاریخی 
های  نمایشگاه  برپایی  برای  مناسبی  محل  و 
افزود:  شود،  می  محسوب  فصلی  و  مناسبتی 
و  نمایشگاه  در  حضور  بر  علاوه  بازدیدکنندگان 
این  تاریخی  فضای  از  با صنایع دستی،  آشنایی 
فعالیت  زمان  مند می شوند.وی  بهره  نیز  مکان 
نمایشگاه صنایع دستی را از ۵ اسفند ۹۷ تا 10 
در  غرفه   ۳0 افزود:  و  کرد  عنوان   ۹۸ فروردین 
زمینه های هنری نظیر مصنوعات فلزی، سرمه 
قیمتی،  های  سنگ  تراش  کاری،  قلم  دوزی، 
گلیم  روی شیشه، سراجی چرم،  نقاشی  سفال، 

و جاجیم در فضای کاروانسرا دایر شده است.
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